
Nexø 06012023

Referat fra endnu et ”punktfyldt” bestyrelsesmøde 
3.jan.(hos Mai Britt)

Godt nytår til hinanden og tillykke med nye jobs til 
Rebecca og Mai Britt.

Jeg forsøger i lidt tilfældig rækkefølge at få det HELE 
med!

l. FORMANDEN ORIENTERER(siden sidst)
a. JULEMÅNEDEN virkede fint. Hjertevennernes 
pyntning var igen i år så fin og anderledes.
Lyssætning ok!(Næste år ønskes sang og musik, når 
træet tændes).
b. Det kniber stadig at få folk op på torvet.( Kunne 
der arbejdes med et juleTEMA, madvogne på 
torvet, børne juleloppemarkeder, hytter med 
borgernes ”hjemmelavede” julepynt mm)
c. HJERTERNES FEST trak mange mennesker
d. Børnehaverne og dagplejere pyntede juletræer i 
”byparken!” Stor tilfredshed.(julepynten gemmes 
fra år til år, og der investeres i det hele taget i 
”udstyr” og materialer til brug i julemåneden. 
STORE KRAVLENISSER på Nordeas vinduer 
foreslås 

2. ØKONOMIEN halter lidt, men vi skal nok klare 
det, men der ligger nogle ubetalte regninger. Nye 
penge først til maj. 



a. Erhvervsforeningen og borgerforeningen 
udarbejder nu et ”årets arrangementer ” hjul for at 
få det store overblik over det hele.(Fastelavn, Påske,
Sct. Hans, Opera, Jazz mm.) Der påtænkes et møde 
med alle byens interessenter.(erhvervsforeningen)
b. FASTELAVN lørdag den 18, feb i samarbejde 
med Fritidshuset(Rebecca, Jytte og evt. Birte) . 
Sodavandsdiskotek?
c. Sct. Hans arrangement snakker vi om på 
kommende bestyrelsesmøde. Vi skal ha' fat i mange 
flere frivillige her.
d. GENERALFORSAMLING 30/3 på Fritidshuset
e. 40.000kr til scene ved pølsevognen er bevilliget 
f. Scenen på Torvet vil koste 30.000kr. Vi søger 
Erhvervsforeningen, som har fået 100.000kr fra 
sandslot udstillingen.

3. At vi endelig fik mobilpay har været pengene værd,
da vi har fået mange nye medlemmer. Over 200. 
Med bedre og mere synlig information, brochurer, 
visitkort, postkort og gerne kvartalsvise 
NYHEDSBREVE er målet 5oo medlemmer i 2023. 
Kontingent sættes i år op fra 50kr til 100kr., hvilket 
kræver en vedtægtændring.

Rebecca havde oven på alle disse hæsblæsende punkter 
en advarsel om ikke i vores iver at få for mange bolde i 
luften. Hellere satse på nogle få og virkelig gennemar-
bejdede gode aktiviteter, der år for år kan blive til 
traditioner i Nexø. Vi snakker videre om, hvad det så er 
for nogle. 



    4.ANSØGNINGER. Værftet havde søgt om det store 
beløb på 18.500kr til en frivillighedsfest. FORELØBIGT
afslag. Der kan søges et mindre beløb til daglige 
brugsting dernede. 

Vigtigt at vi prioriterer de mindre ansøgniner, der 
kommer ind .

5. EVT (jeg fornemmer, det også indgik i hele 
debatten på et godt bestyrelsesmøde).

6. MVH/Sekretæren 


